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55 Mötets öppnande 

Ordförande förklarade mötet öppnat. 

Närvarande: 

Eva Almqvist Therese Strandh Siw Carlén 
Claes-Göran Andersson Pia Westergren  Anna Taulus 
Jennie Johnsson  Julia Leijon  Hans Karlsson 
Erica Rosengren Thorleif Thörnqvist  Anne-Marie Tellander 
Alf Ehn 
 
56 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

57 Val av justerare 

Therese Strandh och Erica Rosengren valdes till att justera protokollet. 

58 Föregående mötesprotokoll  

Protokoll från det senaste mötet godkändes. 

59 Fyllnadsval av kassör 

Katarina Leijon valdes till kassör. 

60 Ekonomisk rapport 

Det ekonomiska läget är gott, men klubben har flera investeringar framför sig. 

61 Rapportering från utskotten 

Anläggning  
10 medlemmar deltog på städdagen i mitten av maj. Det mesta som skulle åtgärdas 
hanns med. 
 
Agility 
En tävling arrangerades i början av maj. Den gav goda intäkter och klubben fick 
beröm från både domare och deltagare. Sommarcupen har inletts. 21 deltagare, 
varav några från andra klubbar, var med. 
 
PR  
Klubbvästar är lämnade till tryck. 
 
Rallylydnad 
Åtta ekipage från klubben ställde upp vid tävling i Kristinehamn, med gott resultat. 



MARIESTADS BRUKSHUNDKLUBB 
 

Protokoll                         Medlemsmöte                       2015-05-27 
 

	  

Krontorp 1 
542 31 Mariestad 
076-1477533 Sidan 2 av 3 

	  

Sekr 

	  

Ordf 

Tjänstehund 
Kursen fortsättning spår inleds till helgen. Förra veckan var det avslutning för patrull- 
och språkkurser. 
 
Tävling  
Tävlingar i elitspår och apell, med gott resultat, har arrangerats. Lydnads-KM lockade 
sex deltagare; Tomas vann före Malin och Siw. Under DM blev klubbens lag åtta. 
Utskottet har haft möte med rus, agility och rallylydnad för att planera för 2016.  
 
Utbildning 
Planeringen inför höstens kurser är i stort klar. 8 juni arrangeras en föreläsning om 
massage och friskvård av Denise Magnusson, K9 Camp. 
 
Webben 
Therese och Eva vill att fler skickar in bilder för publicering på hemsidan. 

Kök, medlemsansvarig, ungdom och rus hade inga representanter under motet.  
 
62 Blandrasutställning september 

Blandis rix vill arrangera en blandrasutställning i Mariestad den 19 september. Eva 
Almqvist har kontakt med organisationen. Tävlingen är inofficiell och Ewa fixar ett 
ställe att arrangera utställningen på. Ewa Almqvist kommer att får mer information.  

63 Sponsormaterial 

Sponsormaterial, priser med mera, som inte får plats i utskottens skåp, ska placeras i 
förrådet och inte i klubblokalen. 

64 Modem, korrekt stängning 

Therese påminner om att modemet måste stängas av efter användning, annars 
laddas batteriet ur. Påminnelselapp finns på boxen. 

65 Iordningplockande av lånade saker 

Material som lånats, exempelvis skyltar för rallylydnad, ska läggas tillbaka på samma 
plats och i samma ordning och skick som när de hämtades.  

66 Rallyskyltar 

Det finns ett diskställ för blöta rallyskyltar. Det ska användas och skyltarna ska inte 
hängas på tork i fönstret. 

67 Övriga frågor 

A: Klubblokalen lämnas ofta olåst, så får det inte vara. Samtidigt är det nycklar ute 
hos flera medlemmar som inte är aktiva. Dessa nycklar skall återkallas. 
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B: Gräset är ofta för hög på planerna. Hans kollar med entreprenören och ser till att 
gräset klipps en gång i veckan när det växer som mest. 
 
C: Foto på instruktörer som inte är aktiva ska sättas upp ovanför stora ingången till 
klubblokalen. Eva fixar bilder på de som är aktuella och finns på plats 11 och 18 juni. 
 
D: Varje utskott ska gå igenom sina pärmar på bokhyllan i kansliet och se vad som 
kan kastas. 
 
E: Styrelsen ska gå igenom när reseersättning kan vara aktuellt. Medlemsmötet sa 
att deltagande i SM kan vara en lämplig nivå för där viss ersättning ska utgå. 
 
F: Framtagna västar eller kläder för funktionärer ska användas vid samtliga tävlingar 
och arrangemang, så att utrustningen blir enhetlig. Inköpta flaggor ska också 
användas och placeras på lämpliga ställen. 
Erica kollar med Carina i rus om det behöver beställas fler västar och t-shirtar. 
 
G: Anne-Marie informerade från ordförandekonferensen. Bland annat har 
medlemsantalet sjunkit och det finns en central målsättning om att öka antalet.  

68 Nästa möte 

Nästa möte är utskottsmötet onsdagen den 28 oktober kl 18.30. 

69 Mötet avslutas  

Anne-Marie förklarade mötet avslutat. 

 

__________________________ ___________________________ 

Ordförande    Sekreterare 

Anne-Marie Tellander   Alf Ehn 

  Justeras: 

_________________________         ____________________________ 

Therese Strandh  Erica Rosengren 


